
ZAPISNIK 

 
6. sastanka Upravnog odbora Hrvatskog meteorološkog društva,  

održanog 24. listopada 2011, u prostoru Državnog hidrometeorološkog zavoda,  
Grič 3, Zagreb, s početkom u 14:30 sati. 

 
Nazočni: 
 
Predsjednica Društva: Amela Jeričević 
v.d. tajnica: Ksenija Cindrić 
Upravni odbor: Jadran Jurković, Alica Bajić 
Nadzorni odbor: Davor Nikolić 
Ispričani: Ivan Ljuština, Antun Marki, Katarina Šmalcelj, Čedo Branković, Maja Telišman 
Prtenjak 
 
Dnevni red: 
 

1. Prihvaćanje zapisnika s prošlog sastanka Upravnog odbora 
2. Izvješće o radu za 2010/11 godinu 
3. Razriješenje jednog člana Upravnog odbora i kooptiranje novog  
4. Plan rada Društva za 2012. godinu 
5. Financijski izvještaj za 2011. i plan za 2012. godinu 
6. Saziv Skupštine (dnevni red, datum) 
7. Nagrade 
8. Održavanje Meteoroloških izazova 2 
9. Kalendar 
10. Izvješće o Hrvatskom meteorološkom časopisu 
11. Izvješće o radu Male meteorološke radionice 
12. Izbor novih članova Društva 
13. Razno  

 
Ad 1. 

 
 Prihvaćen je zapisnik s prošlog sastanka Upravnog odbora. 
 
Ad 2. 

Amela Jeričević podnijela je izvještaj o radu Društva u 2010. i 2011. godini koji je 
jednoglasno prihvaćen.  

Izvještaj o poslovanju Društva od prošle Skupštine u 2009. godini Upravni odbor treba 
dati Nadzornom odboru.   
 
Ad 3. 

Predloženo je da se Katarinu Šmalcelj, na njezin zahtjev, razriješi članstva u Upravnom 
odboru, a kooptira novi član. Za novog člana je predložena Ksenija Cindrić. Prijedlog je 
jednoglasno prihvaćen. 
 
Ad 4. 

Amela Jeričević iznijela je plan rada Društva za 2012. godinu koji je jednoglasno 
prihvaćen. 

 



Ad 5. 

 
 Alica Bajić podnijela je financijski izvještaj za 2011. i plan za 2012. godinu koji je 
jednoglasno prihvaćen.  

- Osvrnula se na stanje računa vezanog za Hrvatski meteorološki časopis, na kojemu je 
minus 17,785.00 kn. Odlučeno je da se taj minus nadopuni novcem s računa Društva.  

- MZOS je vidljivo srezalo doprinose u odnosu na prošle dvije godine. 
- Društvo je dalo potporu u iznosu od 800.00 kn za opremu meteorološkog kruga 

ginmazije u Bjelovaru, a u svrhu GLOBE programa 
- Odlučeno je da treba kontaktirati Ivu Lukšića u vezi isplate sredstava za akciju Brački 

povjetarac 
- Odlučeno je da na sve moguće načine treba pokušavati pronaći financijska sredstva za 

rad Društva. Jedan od prijedloga je financiranje Meteoroloških izazova 2 uz pomoć financijskog 
stručnjaka (Fran Mikulić) kako bi se prikupilo što više sredstava za rad Društva i izdavanje 
HMČ-a. Naglašeno je da se svi članovi Upravnog i Organiziacijskog odbora trebaju aktivno 
uključiti u davanje svojih osobnih i poslovnih kontakata mogućih sponzora. 
 
Ad 6. 

 
 Skupština će se održati 11. studenog 2011. u dvorani Hrvatskog prirodoslovnog društva u 
Frankopanskoj 1 s početkom u 16h. 
 Potrebno je napraviti dnevni red Skupštine. Za pozvanog predavača je predložen Ivan 
Guettler koji će održati predavanje „Klima – jučer, danas, sutra“. Prijedlog je jednoglasno 
prihvaćen. 
 
Ad 7. 

 
Raspravljano je o svrsishovitosti i oblicima dodjeljivanja nagrade motriteljima. Odlučeno 

je da će se i ove godine dodijeliti nagrade (knjiga O. Kučere i srebrnjak). 
 
Ad 8. 

 
 Meteorološki izazovi 2 održat će se 6.-7. ožujka 2012. u Tehničkom muzeju u Zagrebu. 
Prvi poziv je sastavljen i poslan putem e-maila te poštom zajedno s najnovijim brojem HMČ-a. U 
tijeku je akcija prikupljanja financijskih sredstava (vidi Ad 4.) 
 
Ad 9. 

 
 Prijedlog je da se tiska kalendar s fotografijama s Meteoroloških izazova današnjice. 
Kalendar bi trebali financirati sponzori i onda bi se besplatno dijelio. Prijedlog je prihvaćen uz 
uvjet da se prikupi dovoljno sredstava uz pomoć marketinškog stručnjaka (vidi Ad 4.). Društvo za 
kalendar nema novaca. 
 
Ad 10. 

 
Davor Nikolić podnio je izvještaj o radu Hrvatskog meteorološkog časopisa. Izvijestio je 

da će radovi sa skupa «Meteorološki izazovi današnjice» biti objavljeni u sljedećem broju. 
Radovi su u postupku recenzije.  

Postavljanje HMČ-a na portal Hrčak je pri kraju. Ostala su samo još prva četiri broja. 
 



Ad 11. 

 
Amela Jeričević je pročitala izvještaj o radu Male meterološke Radionice u 2011. godini. 

koji je sastavila Kornelija Špoler Čanić. 
 
Ad 12. 

 
U Društvo je prihvaćeno 7  novih članova: Hrvoje Bobinac (Siemens), Krunoslav Mikec 

(DHMZ), Cleo Kosanović (DHMZ), Ante Ivčević (student PMF-Geofizika), Barbara Sušanj 
(student PMF-Geofizika), Vesna Kadija Cmrk (Podravka d.d) i Karmen Babić (PMF- Geofizički 
odsjek). 

 
 
 

 
 
Sastanak upravnog odbora završio je oko 16.00 sati. 
 
 
 
 
 
Zapisničar: Ksenija Cindrić  


